
Uttalelsene fra Kirkens SOS sitt styre i Trøndelag om organisering og 

økonomi 

 
Styret hadde fått tilsendt Høringsbrev 1 og mtp en uttalelse ble saken satt på kartet 12.2.24 

 
Vi drøftet høringsbrevet. Spesielt punktene 1, 5, 6 og 11, hvor det foreligger foreløpige 

konklusjoner som svar på mandatet gitt av Landsstyret. 

  

Etter drøftingene ble følgende oppsummert som vår uttalelse: 

Pkt 1: Fond reising. Vi har tro på en nasjonal innsamlings-aksjon som ikke binder midlene til 

prosjekter. Hvis vi skal søke om TV aksjonen, kan vi evt. søke sammen med noen andre i 

samme arbeidsfelt? Det siste anbefales. Men hvordan bruke mye penger på en kort tid uten at 

det skal gå til drift? 

Skal det samles mere penger lokalt må senteret ha flere ressurser til det. 

 

Pkt 5: 

Ikke noe å legge til  

 

 

Pkt 6: 

Hvem er de primære målgruppene? Målet må være å greie begge deler, slik at både de som er 

i akutt livskrise og de som trenger hverdagspraten kan få den. Kan det snakkes mer om hvor 

lang en samtale bør være? Vi støtter at det prioriteres tekniske løsninger som hjelper oss å 

prioritere de viktigste samtalene. 

 

Pkt 11: 

Viktig med god balanse mellom det en oppfatter som god drift og faglig kvalitet, og det at 

Helsedirektoratet sine krav skal svares ut. 

 

 
Trondheim 16.2.24 
 


